

Date: 14 December 2025

التاريخ: 14 ديسمبر 2025 م

Appointment of Chief Internal Auditor

تعيين رئيس التدقيق الداخلي

Galfar (the Company) is pleased to announce the appointment of Ms. Amal Al Khaburi as the Chief Internal Auditor, from 01st December 2025. She takes over the role from Mr. Salim Al Khalasi who is retiring and his last date with the Company was 13th December 2025.

Ms. Amal brings more than 20 years of experience and is a Risk & Compliance Leader Driving Transformation, Integrity, and Assurance Across Telecom, Finance, Governance and Emerging Risk Landscapes.

Galfar wishes Salim all the best for his future endeavors and welcomes Amal to the Company.

يسير شركة جلفار الإعلان عن تعيين الفاضلة أمل الخابورية في منصب رئيسة التدقيق الداخلي اعتباراً من 1 ديسمبر 2025. وستتولى الفاضلة أمل هذا الدور خلفاً للفاضل سالم الخلاسي الذي أحيل للتقاعد مؤخراً، وكان آخر يوم عمل له في الشركة بتاريخ 13 ديسمبر 2025.

تتمتع الفاضلة أمل بخبرة تزيد على 20 عاماً في مجالات المخاطر والامتثال، ولديها خبرات قيادية متميزة في قيادة التحول المؤسسي، وتعزيز مبادئ النزاهة، وتطوير أنظمة التدقيق والضمان، وذلك في قطاعات الاتصالات والمالية والحكومة وإدارة المخاطر الناشئة.

وتتقدم شركة جلفار بخالص الشكر والتقدير للفاضل سالم الخلاسي على جهوده وعطائه خلال فترة عمله بالشركة، متمنية له دوام التوفيق في مسيرته المقبلة، كما ترحب بالفاضلة أمل الخابورية وتتمنى لها كل النجاح والتوفيق في مهامها الجديدة.

Company Secretary

أمين سر الشركة

